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Comuna Bughea de Sus  

Consiliul Local  
 Bughea de Sus 

27.01.2016 
 

Nr. 2 / 27.01.2016 
 

Proces verbal  
din data de 27 ianuarie 2016 

 
         Încheiat astăzi 27 ianuarie 2016 în sala de şedinţe a primăriei comunei Bughea de Sus unde are 
loc şedinţă ordinară a Consiliului Local Bughea de Sus, convocată prin dispoziţia Primarului 
comunei Bughea de Sus nr. 26 / 22.01.2016. 
         La şedinţă participă un număr de 13 consilieri din 13 consilieri în funcţie şi secretarul comunei 
Bughea de Sus, doamna Simion Ramona – secretarul comunei Bughea de Sus.  
         Preşedinte de şedinţă este domnul consilier Bugheanu Irinel.   
         Ordinea de zi a şedinţei propusă pentru şedinţă este următoarea :  

1. Prezentarea şi aprobarea proceselor verbale ale şedinţelor anterioare; 
2. Proiect de hotărâre cu privire la încheierea exerciţiului bugetar al anului 2015;  
3. Proiect de hotărâre cu privire la aprobare execuţie PUG;  
4. Proiect de hotărâre cu privire la aprobare achiziţionare grup de pompe pentru alimentarea cu 

apă în zona Bughiţa; 
5. Proiect de hotărâre cu privire la aprobare achiziţionare lamă de deszăpezire;  
6. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea bugetului local al comunei Bughea de Sus pe anul 

2016;  
7. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea tarifului la apă potabilă; 
8. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea modelului – cadru al Acordului de cooperare 

privind organizarea şi exercitarea activităţii de completare a registrului agricol pentru 
perioada 2015-2019 şi încheierea acordului de cooperare; 

9. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Regulamentului pentru eliberarea / vizarea anuală 
a Avizului de funcţionare pentru deschiderea exerciţiului comercial, pentru agenţii economici 
care desfăşoară activităţi de comerţ / servicii / alimentaţie publică în comuna Bughea de Sus, 
judeţul Argeş; 

10. Proiect de hotărâre cu privire la aprobare plată cotizaţie la Asociaţia de Acţiune Locală GAL 
Muşcelean şi European;  

11. Discuţii. 
          Domnul primar Nicolae Tarbă : Aş dori modificarea ordinei de zi şi introducerea a 5 noi 
puncte pentru a fi discutate în această şedinţă a consiliului local şi anume:  

1. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Calendarului activităţilor culturale ce se vor 
desfăşura în comuna Bughea de Sus în anul 2016; 

2. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea unor măsuri pentru buna desfăşurare a 
circulaţiei pe unele drumuri comunale de pe raza comunei Bughea de Sus; 

3. Proiect de hotărâre cu privire la unele măsuri pentru stingerea litigiului din dosarul civil 
232 / 205 / 2015 aflat pe rolul Judecătoriei Câmpulung; 

4. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea documentaţiei tehnico-economice refăcute 
pentru obiectivul „Modernizare drum comunal DC 16; Albeşti (DJ 735) – Mălin – 
Bughea de Jos (DJ 732C),  tronson II, în comuna Bughea de Sus, judeţul Argeş”; 

5. Proiect de hotărâre cu privire la aprobare acordare ajutor de înmormântare pentru decesul 
lui Fieraru Luca.  

         Se supune la vot ordinea de zi a şedinţei modificată, aceasta fiind aprobată în unanimitate de 
voturi.  

Punctul 1 
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          Se prezintă procesele verbale ale şedinţelor anterioare, respectiv al şedinţei ordinare din data 
de 23 decembrie 2015 şi al şedinţei extraordinare din data de 07 ianuarie 2016.   
         Întrucât procesele verbale au fost luate la cunoştinţă, acestea se supun spre aprobare consiliului 
local, fiind aprobate în unanimitate de voturi.  

Punctul 2 
          Se ia în discuţia consiliului local proiectul de hotărâre cu privire la încheierea exerciţiului 
bugetar al anului 2015.  
          Domnul primar Nicolae Tarbă face o prezentare a proiectului de hotărâre şi explică faptul că 
excedentul este mare pentru că nu s-a făcut plata pentru obiectivul Modernizare DC 16A, lucrări ce 
au fost executate, urmând a fi efectuată plata.  
           Nu mai sunt discuţii.  
          Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre.  
          Se supune la vot proiectul de hotărâre cu privire la încheierea exerciţiului bugetar al anului 
2015, acesta fiind aprobat în unanimitate de voturi.   

Punctul 3 
          Se ia în discuţia consiliului local proiectul de hotărâre cu privire la aprobare execuţie PUG.  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : Referitor la PUG, după cum vine ştiţi, am tot încercat să  
executăm PUG-ul. Am considerat necesar să reluăm total acest PUG, cu o nouă procedură. Conform  
caietului de sarcini întocmit, avem o suprafaţă totală de 3200 ha, din care 491 ha intravilan. În 
suprafaţa de intravilan nu sunt prinse extinderile pe care le vrem, respectiv Bughiţa Albeşti, Bughiţa 
Lereşti şi zona de pe Bughea mare. De asemenea plus cele două pensiuni. Vrem ca toată zona de 
fâneaţă din Bughiţa Albeşti să devină intravilan. Mai sunt nişte aglomerări care dorim să fie 
intravilan – de exemplu la domnul Borţoi (domnul consilier Pepenel Nicolae Cornel – acolo există 
un PUZ, făcut pe proprietatea dânsului).  
          Domnul consilier Pepenel Nicolae Cornel :  Ultima dată când am fost la OCPI au avut ceva de 
obiectat la hotarul cu comuna Albeştii de Muşcel.  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : Toate punctele de vedere cu grăniţuirea au fost duse la 
îndeplinire.  
          Domnul consilier Pepenel Nicolae Cornel : Părerea mea este să cereţi punctul de vedere al 
OCPI-ului, dar scris.  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : Noi când vom publica pe SEAP toată documentaţia, o să 
solicităm ca noi să ieşim din culpă, ca firma câştigătoare să răspundă pentru îndeplinirea 
contractului. Dorim ca această firmă pe care o vom contracta să răspundă, să nu ne mai intereseze pe 
noi de nimic şi să plătim doar după ce vom aproba PUG-ul.  
          Domnul consilier Pepenel Nicolae Cornel :  Dacă cei de la OCPI ne vor cere grăniţuirea, 
atunci trebuie să facem şi ridicările topo.  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : Costul total conform pieţei este undeva la 100.000 – 150.000. 
Dacă doriţi să faceţi propuneri pentru a vedea câţi bani să alocăm pentru acest contract ?  
          Domnul consilier Boteanu Remus Beniamin : Izlazul de la Bughiţa ?  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : Dacă cineva vrea să facă oierit, putem să o închiriem. Acest 
teren este în intravilan. Dacă cineva vrea acest teren, trebuie avut în vedere şi faptul că impozitul / 
taxa pe teren se plăteşte ca fiind curţi construcţii.  
          Domnul consilier Boteanu Remus Beniamin : Acolo putem să dăm să facem vreo 40 de 
gospodării a câte 250 mp.  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : Nu ştiu cum o să facem cu cei de peste drum de Şchiopi (la 
pepinieră). În ceea ce priveşte propunerea domnului Boteanu, dacă doriţi facem nişte criterii foarte 
clare şi precise de acordare.  
          Domnul consilier Boteanu Remus Beniamin : Acolo pe uliţa Morii  de la Costel Preda, limită 
cu proprietatea Simion Pavel, acolo era un izlaz. Trebuie văzut ce este acolo cu acel teren.  
           Nu mai sunt discuţii.  
          Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre.  
 
          Se supune la vot proiectul de hotărâre cu privire la aprobare execuţie PUG, acesta fiind aprobat 
în unanimitate de voturi.  

Punctul 4 
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          Se ia în discuţia consiliului local proiectul de hotărâre cu privire la aprobare achiziţionare grup 
de pompe pentru alimentarea cu apă în zona Bughiţa.  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : Avem probleme şi acum la staţia de pompe din zona Bughiţa. 
Trebuie să avem în vedere şi eventualele extinderi a reţelei de apă, pentru că atunci când vom 
achiziţiona pompele să fie capabile din punct de vedere tehnic să facă facă racordării unui număr mai 
mare de abonaţi. Valoarea estimată este de 10.000 lei fără TVA.  
          Nu mai sunt discuţii.  
         Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre.  
         Se supune la vot proiectul de hotărâre cu privire la aprobare achiziţionare grup de pompe 
pentru alimentarea cu apă în zona Bughiţa, acesta fiind aprobat în unanimitate de voturi.  

Punctul 5 
          Se ia în discuţia consiliului local proiectul de hotărâre cu privire la aprobare achiziţionare lamă 
de deszăpezire.  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : După cum ştiţi, am mai discutat achiziţionarea unei lame de 
deszăpezire, dar nu a fost dusă la bun sfârşit. Considerăm faptul că lama ar fi mult mai bine pe faţă 
să fie montată.  
          Domnul consilier Borţoi Dănuţ : Pe buldoexcavator nu se poate monta ?  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : Nu ne permitem atât din punct de vedere al consumului, cât şi 
din punct de vedere tehnic. 
          Nu mai sunt discuţii.  
          Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre.  
          Se supune la vot proiectul de hotărâre cu privire la aprobare achiziţionare lamă de deszăpezire, 
acesta fiind aprobat în unanimitate de voturi. 

Punctul 6 
          Se ia în discuţia consiliului local proiectul de hotărâre cu privire la aprobarea bugetului local al 
comunei Bughea de Sus pe anul 2016.  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : Anul acesta cheltuielile cu fondul de salarii sunt cu 240.000 – 
250.000 lei mai mare. Avem un deficit de 600.000 faţă de ceea am primit anul trecut. Impozitele şi 
taxele sunt aproximativ identice faţă de anul 2015. Anul acesta, ţinând cont de faptul că vor fi alegeri 
locale, am prevăzut 50.000 lei. Veniturile sunt estimate la 2.615 mii lei. Avem cheltuieli după cum 
urmează :  
CAP. 51.02 – administratie publica 758 mii lei : - Cheltuieli de personal – 502 mii lei; - Cheltuieli 
materiale – 240 mii lei; - Cheltuieli de capital – 16 mii lei 
CAP. 54.02 – Alte servicii publice generale 124 mii lei : Fond de rezervă bugetară la dispoziţia 
autorităţilor locale 74 mii lei; - alte servicii publice (alegeri locale) 50 mii lei. 
CAP. 61.02 – Ordine publica si siguranta nationala  46 mii lei: - Cheltuieli de personal – 4 mii 
lei; - Cheltuieli  materiale – 22 mii lei; - Cheltuieli de capital – 20 mii lei. 
CAP. 65.02 – Invatamant 762 mii lei: - Cheltuieli de personal – 671 mii lei; - Cheltuieli material – 
91 mii lei. 
CAP. 66.02 – Sanatate 20 mii lei:- Cheltuieli de personal – 20 mii lei 
CAP. 67.02 – Cultura, recreere si religie 51 mii lei:- Cheltuieli de personal – 23 mii lei; - 
Cheltuieli materiale – 3 mii lei, - alte cheltuieli in domeniul culturii (ziua comunei) – 25 mii lei. 

CAP. 68.02 – Asigurari si asistenta sociala 383 mii lei: - Salarii asistenti personali – 174 mii lei;  
- Transferuri – 209 mii lei. 
CAP. 70.02 – Locuinte, servicii si dezvoltare publica 215 mii lei:  - Cheltuieli de personal – 88 mii 
lei; - Cheltuieli materiale – 95 mii lei; - Cheltuieli de capital  – 32 mii lei. 
CAP. 74.02 – Protectia mediului 84 mii lei Cheltuieli materiale – 84 mii lei. 
CAP. 84.02 – Transporturi 783 mii lei: - Cheltuieli materiale – 50 mii lei; - Cheltuieli de capital – 
733 mii lei. 
CAP. 87.02 – Alte actiuni economice 39 mii lei: - Cheltuieli de personal – 35 mii lei; - Cheltuieli 
materiale – 4 mii lei.  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : Avem prevăzuţi pentru reparaţii la grajdul comunal (SVSU) 
suma de 20.000 lei, din totalul devizului de 79.000 lei. Noi considerăm că reparaţia ne va costa 
40.000 lei. Nici la învăţământ nu avem bani. Noi nu am dat decât 1000 lei pentru învăţământ. La 
încălzire nu avem decât 28.000 lei, noi avem nevoie de circa 68.000 lei, avem un deficit de 40.000 
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lei. Anul trecut am avut 75.000 lei încasare la gunoi, aproape de 100%. Oamenii sunt conştienţi că 
trebuie să plătească, la capitolul 87.02 este vorba de salariile de la centrul de informare turistică.  
           Domnul consilier Pepenel Nicolae Cornel : Este vorba de cei 2 angajaţi de la centru de 
informare turistică ?  
           Domnul primar Nicolae Tarbă : Da.  
           Nu mai sunt discuţii.  
           Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre.  
           Se supune la vot proiectul de hotărâre cu privire la aprobarea bugetului local al comunei 
Bughea de Sus pe anul 2016, acesta fiind aprobat în unanimitate de voturi.  

Punctul 7 
          Se ia în discuţia consiliului local proiectul de hotărâre cu privire la aprobarea tarifului la apă 
potabilă.  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : Conform disucţiilor avute, preţul plătit de populaţie nu se 
modifică, se modifică doar pentru persoanele juridice. Noi trebuie să dăm o hotărâre de principiu, 
pentru că avem aprobat ca preţul să fie la fel ca la municipiul Câmpulung.  
          Domnul consilier Borţoi Dănuţ : Să abrogăm hotărârea prin care am fost de acord ca preţul să 
fie la fel ca la Câmpulung.  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : La Lereşti, preţul unui mc de apă este 3,32 lei, care sunt 
omologii noştri. Trebuie să ne gândim şi noi cum este mai bine.  
           Domnul consilier Boteanu Viorel : Trebuie să ne gândim să dăm o hotărâre ca preţul să nu fie 
majorat decât o dată pe an.  
           Domnul primar Nicolae Tarbă : Ei trebuie să găsească o cofinanţare pentru a lua fonduri 
europene.  
          Domnul consilier Borţoi Dănuţ : Preţul fără TVA ajunge la 2,74 lei.  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : Preţul de vânzare este de 2,99 lei. La fel ca anul trecut.  
          Domnul consilier Borţoi Dănuţ : Preţul se măreşte, pentru că începând cu 01 ianuarie acesta ar 
fi trebuit să scadă ca urmare a scăderii TVA-ului.   
          Domnul consilier Boteanu Viorel : Să facem o menţiune că nu se măreşte decât o dată pe an.  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : Cei de la EDILUL au avut mai multe variante – să punem 
contor, să încasăm noi. Este normal să ţinem cu cetăţenii comunei, dar în momentul de faţă cred că 
asta este soluţia cea mai bună.  
          Domnul consilier Borţoi Dănuţ : Eu mă opun total. De ce să mergem noi cu preţul lor, pentru 
că ei sunt acţionari la EDILUL şi este interesul lor să aibă profit.  
          Nu mai sunt discuţii.  
          Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre.  
          Se supune la vot proiectul de hotărâre cu privire la aprobarea tarifului la apă potabilă, acesta 
fiind aprobat cu 2 voturi pentru şi 1 vot abţinere – dl consilier Borţoi Dănuţ.  

Punctul 8 
          Se ia în discuţia consiliului local proiectul de hotărâre cu privire la aprobarea modelului – 
cadru al Acordului de cooperare privind organizarea şi exercitarea activităţii de completare a 
registrului agricol pentru perioada 2015-2019 şi încheierea acordului de cooperare.  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : Este vorba de încheierea unui acord cadru cu Asociaţia 
Comunelor din România – filiala judeţeană Argeş pentru organizarea şi exercitarea activităţii de 
completare a registrului agricol pentru perioada 2015-2019. Este vorba şi de o solicitare venită din 
partea Primăriei Comunei Lereşti care nu poate să-şi desfăşoare activitatea de registrul agricol şi 
doreşte încheierea unui acord de cooperare.  
           Nu mai sunt discuţii.  
          Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre.  
          Se supune la vot proiectul de hotărâre cu privire la aprobarea modelului – cadru al Acordului 
de cooperare privind organizarea şi exercitarea activităţii de completare a registrului agricol pentru 
perioada 2015-2019 şi încheierea acordului de cooperare, acesta fiind aprobat în unanimitate de 
voturi.  

Punctul 9 
          Se ia în discuţia consiliului local proiectul de hotărâre cu privire la Regulamentului pentru 
eliberarea / vizarea anuală a Avizului de funcţionare pentru deschiderea exerciţiului comercial, 
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pentru agenţii economici care desfăşoară activităţi de comerţ / servicii / alimentaţie publică în 
comuna Bughea de Sus, judeţul Argeş.  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : În conformitate cu prevederile Ordonanţei Guvernului nr. 99 / 
2000, consiliul local trebuie să aprobare un regulament pentru eliberarea / vizarea anuală a Avizului 
de funcţionare pentru deschiderea exerciţiului comercial, pentru agenţii economici care desfăşoară 
activităţi de comerţ / servicii / alimentaţie publică. S-a procedat la întocmirea acestuia conform 
prevederilor legale.  
          Nu sunt discuţii.  
          Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre.  
          Se supune la vot proiectul de hotărâre cu privire la Regulamentului pentru eliberarea / vizarea 
anuală a Avizului de funcţionare pentru deschiderea exerciţiului comercial, pentru agenţii economici 
care desfăşoară activităţi de comerţ / servicii / alimentaţie publică în comuna Bughea de Sus, judeţul 
Argeş.  

Punctul 10 
          Se ia în discuţia consiliului local proiectul de hotărâre cu privire la aprobare plată cotizaţie la 
Asociaţia de Acţiune Locală GAL Muşcelean şi European.  
          Domnul consilier Boteanu Remus Beniamin : Cu ce ne ajută pe noi acesta gal ?  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : S-a terminat cu vechiul gal, am fost de acord cu aderarea la 
noul gal. Când se face bugetul, se fac pe mai multe capitole, linii directoare. Trebuie să facem 
şedinţe cu cetăţenii să le spunem care sunt direcţiile şi cum pot obţine fonduri. Acest gal ia o bucată 
din fondurile europene, cea mai mică bucată o au administraţiile locale. Aceste fonduri se fac pe 
scheletul unor administraţii locale şi firme de afaceri. Este vorba de punctaj. Acum acest gal se 
reformează. Până acum a fost GAL MUŞCELEAN ŞI EUROPEAN, acum este GAL MUŞCEL. Eu 
pot să mă informez despre liniile de finanţare. Noi sperăm că vom fi prioritari şi vom lua 50.000 – 
70.000 suplimentar faţă de ceilalţi. Nouă ne trebuie nişte fonduri pe care să punem la  dispoziţie. 
Dacă până acum ne duceam la fondul de garantare, acum nu se mai poate face. Eu consider că se pot 
face mici lucrări, de exemplu de la căminul cultural.  
          Domnul consilier Boteanu Remus Beniamin : Sunt curios dacă ne vor anunţa dacă se vor 
deschide linii de finanţare pe gal. Eu am fost contactat de cei de la gal de la Domneşti şi mi-au spus 
că în cursul lunii martie se vor deschide linii de finanţare. Sunt curios dacă ni se aduce şi nouă la 
cunoştinţă.  
          Nu mai sunt discuţii.  
          Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre.  
          Se supune la vot proiectul de hotărâre cu privire la aprobare plată cotizaţie la Asociaţia de 
Acţiune Locală GAL Muşcelean şi European, acesta fiind aprobat în unanimitate de voturi.  

Punctul 11 
          Se ia în discuţia consiliului local proiectul de hotărâre cu privire la aprobarea Calendarului 
activităţilor culturale ce se vor desfăşura în comuna Bughea de Sus în anul 2016.  
          Nu sunt discuţii.  
          Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre.  
           Se supune la vot proiectul de hotărâre cu privire la aprobarea Calendarului activităţilor 
culturale ce se vor desfăşura în comuna Bughea de Sus în anul 2016, acesta fiind aprobat în 
unanimitate de voturi.  

Punctul 12 
          Se ia în discuţia consiliului local proiectul de hotărâre cu privire la aprobarea unor măsuri 
pentru buna desfăşurare a circulaţiei pe unele drumuri comunale de pe raza comunei Bughea de Sus.  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : Având în vedere faptul că s-au modernizat drumurile, este 
necesar a se  interzice circulaţia maşinilor cu o masă maximă totală autorizată mai mare de 7,5 tone 
pe drumurile comunale DC 16A şi DC 16 – tronson 1 de pe raza comunei Bughea de Sus, şi de 
asemenea să se limiteze viteza de circulaţie pe drumurile comunale DC 16A şi DC 16 la 30 km / h. 
Pentru a se putea pune în aplicare aceste restricuţii este necesar a se achiziţiona un număr de 16 
semne de circulaţie şi a unei oglinzi pentru a fi amplasate pe drumurile descrise mai sus şi de 
asemenea pentru organizarea unor lucrări pe care le realizează în regie proprie cu angajaţii proprii.  
        Semnele de circulaţie ce se doresc a fi achiziţionate sunt următoarele :  

- atenţie copii : 4 buc;  
- limitare viteză 30 km / h : 2 buc; 
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- interzicere tonaj 7,5 tone : 2 buc; 
- ocolire stînga : 2 buc; 
- stop : 1 buc;  
- cedează trecerea : 2 buc; 
- drum prioritate : 2 buc;  
- curbă la stânga : 1 buc.  

           Nu sunt discuţii.  
          Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre.  
          Se supune la vot proiectul de hotărâre cu privire la aprobarea unor măsuri pentru buna 
desfăşurare a circulaţiei pe unele drumuri comunale de pe raza comunei Bughea de Sus, acesta fiind 
aprobat în unanimitate de voturi.  

Punctul 13 
          Se ia în discuţia consiliului local proiectul de hotărâre cu privire la unele măsuri pentru 
stingerea litigiului din dosarul civil 232 / 205 / 2015 aflat pe rolul Judecătoriei Câmpulung. 
          Domnul primar Nicolae Tarbă : După cum am discutat în şedinţa trecută, în urma medierii cu 
cei de la CONSUM COOP Câmpulung, aceştia nu au fost de acord cu propunerea făcută ca urmare a 
şedinţei din 23 decembrie de preluare a clădirii la suma de 130.000 lei, ei solicitând suma de 180.000 
lei. În cadrul comisiei de buget – finanţe s-a propus acordarea sumei de 150.000 lei pentru preluarea 
clădirii de la SC CONSUM COOP Câmpulung.  
           Nu mai sunt discuţii.  
          Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre.  
          Se supune la vot proiectul de hotărâre cu privire la unele măsuri pentru stingerea litigiului din 
dosarul civil 232 / 205 / 2015 aflat pe rolul Judecătoriei Câmpulung, acesta fiind aprobat în 
unanimitate de voturi.  

Punctul 14 
          Se ia în discuţia consiliului local proiectul de hotărâre cu privire la aprobarea documentaţiei 
tehnico-economice refăcute pentru obiectivul „Modernizare drum comunal DC 16; Albeşti (DJ 
735) – Mălin – Bughea de Jos (DJ 732C),  tronson II, în comuna Bughea de Sus, judeţul 
Argeş”.  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : Dintr-o eroare pe care am depistat-o, valoarea totală a 
indicatorilor economici pentru obiecitvul „Modernizare drum comunal DC 16; Albeşti (DJ 735) – 
Mălin – Bughea de Jos (DJ 732C),  tronson II, în comuna Bughea de Sus, judeţul Argeş” nu 
este de 1076,972 mii lei total, din care C+M 868,526 mii lei. Corect este :  

Deviz general  
estimativ 

valoare  
fără TVA 

valoare  
cu TVA 

mii lei mii euro mii lei mii euro 
Total general : 1142,985 253,047 1369,301 303,151 
din care : C+M  991.266 219,457 1189,519 263,349 

          Domnul primar Nicolae Tarbă : Datorită fondurilor insuficiente, pe SEAP vom scoate valoarea 
de licitaţie fără şanţurile pereate şi terasamentele, care le vom face cu forţe proprii. Valoarea se va 
diminua la maxim 800.000 lei pentru a putea găsi resursele financiare pentru a-l executa.  
          Nu mai sunt discuţii.  
          Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre.  
          Se supune la vot proiectul de hotărâre cu privire la aprobarea documentaţiei tehnico-
economice refăcute pentru obiectivul „Modernizare drum comunal DC 16; Albeşti (DJ 735) – 
Mălin – Bughea de Jos (DJ 732C),  tronson II, în comuna Bughea de Sus, judeţul Argeş”, acesta 
fiind aprobat în unanimitate de voturi.  

Punctul 15 
          Se ia în discuţia consiliului local proiectul de hotărâre cu privire la aprobare acordare ajutor de 
înmormântare pentru decesul lui Fieraru Luca.  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : Propunem acordarea sumei de 500 lei reprezentând ajutor de 
înmormântare dlui Fieraru Andrei – Alexandru, CNP 1900703030056, domiciliat în comuna 
Bughea de Sus, sat Bughea de Sus, judeţul Argeş, pentru înmormântarea bunicului său, Fieraru 
Luca, CNP 1480320030015 fost cu ultimul domiciliu în comuna Bughea de Sus, judeţul Argeş, 
decedat la data de 22 ianuarie 2016, în municipiul Câmpulung, judeţul Argeş, persoană beneficiară 
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de ajutor social conform Legii nr. 416 / 2001 privind venitul minim garantat, cu modificările şi 
completările ulterioare.  
           Nu mai sunt discuţii.  
          Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre.  
          Se supune la vot proiectul de hotărâre cu privire la aprobare acordare ajutor de înmormântare 
pentru decesul lui Fieraru Luca în sumă de 500 lei, acesta fiind aprobat în unanimitate de voturi.  

Punctul 16 – Discuţii 
           Domnul consilier Borţoi Dănuţ : Un bec pe strada Brazior este ars – la mine la poartă.  
           Doamna consilier Şain Lenuţa : Pe strada Brazilor dacă puteţi să puneţi nişte nisip, 
antiderapant pentru că este gheţuş şi au mai scăpat maşinile în gard.  
          Domnul consilier Trabă Nicolae : Becul o să îl înlocuim.  
          Domnul consilier Măţăoanu Ion : La Nelu Grancea sunt pline tomberoanele pentru că a apărut 
noul magazin.  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : Orice magazin este obligat să aibă contract cu firma de 
salubrizare şi să aibă un număr de tomberoane. O să ducem noi containere acolo.  
          Domnul viceprimar Ion Cojocaru : Vreau să vă informez că am mai solicitat un număr de 30 
de containere la cei de la ADI SERVSAL Argeş.  
          Domnul consilier Eşanu Cristinel : Ar mai fi necesar un container la Mihai Măţăoanu, la lac. 
Domnul Boteanu Viorel a venit cu proprunerea de a-l ririca, dar cred că ar fi bine să mai punem unul.  
          Domnul consilier Boteanu Viorel : Am fost zilele acestea pe Bughiţa, tensiunea este foarte 
mică în această zonă.  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : Avem emisă autorizaţie de construire, am schimbat 
transformatorul, o să se facă şi o modernizare, punctul de la Enuş. Am făcut adresă către electrica, ni 
s-a spus că vor face modernizari.  
          Domnul consilier Boteanu Viorel : Câte familii să fie care nu sunt abonate ?  
          Domnul consilier Măţăoanu Ion : Sunt peste 50 de familii.  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : Revenim şi o să solicităm să se facă o verificare.  
          Domnul consilier Lupu – Ştirbu Constantin – Viorel : La Tănăsoiu Pompiliu – la pârâul Valea 
Rece sa format gheaţă; să luăm măsuri. 
          Domnul primar Nicolae Tarbă : Înseamnă că s-a colmatat un izvor şi apa a ieşit pe drum.  
          Domnul consilier Eşanu Cristinel : Cred că este şanţul astupat.  
          Doamna consilier Şain Lenuţa : Cred că sunt şi scurgerile de la oameni.  
          Domnul consilier Bugheanu Irinel : La Vidroiu este aceeaşi problemă.  
          Domnul consilier Bugheanu Irinel : Este becul ars la uliţa Rizoiu – ultima casă şi în curbă la 
Nicu Rizoiu (la intersecţia cu strada Trufăşeşti). De asemenea ar mai fi nevoie de un container la 
intrarea pe strada Deliu.  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : Referitor la sumele pentru buget, cei de la Consiliul Judeţean 
au spus că ne vor da 300.000 lei. Am depus de asemenea la minister, pentru a fi finanţat pe 
ordonanţa Guvernului 28 / 2013 obiectivele Grădiniţa Bughiţa, pod Prundaru Petre şi de asemenea 
am solicitat sume şi pentru proiectare la canalizare. Dorim să facem studii de fezabilitate pentru 
drumurile comunale şi drumurile de interes local. Am discutat cu potenţialii proiectanţi şi numai la 
succes vom plăti partea cea mai mare. Poate chiar luna viitoare o să facem şedinţă extraordinară să 
aprobăm aceste studii de fezabilitate. De asemenea vă informez faptul că a apărut legea pentru 
acordarea de tichete sociale la grădiniţă. Este vorba de faptul că fiecare copil între 3 şi 6 ani va 
beneficia de 50 lei dacă va frecventa cursurile grădiniţei.  
          Domnul primar Nicolae Tarbă : Pentru transportul la personalul didactic nu am băgat decât 
50% din estimarea necesarului pentru anul 2016. Avem estimat 18.000 lei necesar.  
         Întrucât discuţiile s-au terminat, şedinţa este declarată închisă.  
         Drept pentru care am încheiat prezentul proces verbal astăzi 27 ianuarie 2016. 
 
                    Preşedinte de şedinţă,  
                         Bugheanu Irinel     
                                                                                                                    Întocmit 
                                                                                                                    Secretar, 
                                                                                                               Ramona Simion         
27 ianuarie 2016 


